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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Az ELTE-n gender studies, a Kaposvári Egyetemen meg csoportos leépítés . . . Most
akkor, hogy is van ez? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Noha Somogy megye településeit is kiplakátolták az er ősödő országról szól ó
propagandával, ennek ellenére, vidékünkön sajnos nagyon aktuálisak Csokonai sorai :
„ Ó, szomorú sorsa/Egy szép megyének!/Hol a magyar lelkek/Megvetve heverének ./Ó, nem fáj-
é a szíve/Minden magyarnak,/Hogy a magyar fiakkal/Gondolni nem akarnak?/ De tán j ő/Oly
idő,/Melyben nékünk/A vidékünk/Új Helikon lesz . ”

A Kaposvári Egyetemen 2017 . januárjában történt csoportos elbocsátásra - amikor i s
csaknem száz dolgozónak kötöttek útilaput a talpára -, a Jobbik számára nem létezi k
elfogadható magyarázat. Egy olyan országban, ahol a MNB alapítványai a felsőoktatásra
fordított éves keret kétszeresét oszthatják szét Matolcsy György vízióinak kénye-kedv e
szerint, ahol a tavalyi évben tizenhét éves szinten a legalacsonyabbra zuhant a fels őoktatásban
tanuló hallgatók száma, ahol a nyugati országokhoz mérten amúgy is alacsony a diplomások
aránya, ahol képesek akár 190 milliárd forintot is elszórni egy stadionra, ott b űn az ilyesféle
brutális „létszámracionalizálás” .

Különösen, ha azt is figyelembe vesszük, hogy egy olyan hátrányos helyzet ű,
leszakadó régióban, mint amilyen Somogy megye, milyen nagy egy-egy fels őoktatás i
intézmény nem csupán oktatási, hanem társadalmi jelentősége is . Mindezek fényében
különösen furcsán hat errefelé az erősödő Magyarország szlogenje .



Erre való tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól, hogy :

1. Milyen szempontok alapján válogatták ki a felmondásban részesített dolgozókat ?
Mennyire szólhattak bele személyes konfliktusok és érdekek az elbocsátásokba ?

2. Az elbocsátott dolgozók munkakörei megsz űntek, vagy továbbra is fen t
maradtak? Ha igen, akkor milyen módon kívánják ellátni ezeket a feladatoka t
azok veszélyeztetése nélkül ?

3. Az út szélén hagyták a kirúgott dolgozókat, vagy segítik őket menedzselni azt a
súlyos élethelyzeti krízist, amibe taszították őket? Ha létezik számukra valamifél e
program, akkor, kérem, ismertesse azt .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 .március 3 .
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